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BR.0002. 31.2021. III 
 

 
Protokół Nr XXXI/21 

sesji Rady Miejskiej Legnicy 
z dnia 31 maja 2021 r. w godz. 1000 do 1435 

(prowadzona w trybie zdalnym) 
 

Sesję otworzył Przewodniczący Rady Miejskiej Legnicy Jarosław Rabczenko. Poinformował, że obrady 

sesji Rady są nagrywane i transmitowane. Sesja odbywa się w trybie zdalnym bez udziału publiczności, 

mass mediów oraz zwyczajowo zapraszanych gości. 

Ponadto poinformował, że, wszystkie głosowania będą imienne i będą odbywały się poprzez 
wyczytanie, alfabetycznie, nazwiska radnego, który odpowie w jaki sposób głosuje: za, przeciw lub 
wstrzymuje się od głosowania.  
 
Po zakończeniu głosowania wyniki zostaną podsumowane i podany zbiorczy wynik głosowania. 
 
W taki sam sposób zostanie sprawdzona obecność radnych. Będę kolejno odczytywał nazwisko 
radnego, który będzie się zgłaszał i mówił, że jest obecny. 
 
Przystąpiono do sprawdzenia listy obecności. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Legnicy Jarosław Rabczenko stwierdził, na podstawie listy obecności, 
że na stan 23 radnych, w sesji uczestniczy 21 radnych. Nieobecny usprawiedliwiony radny Arkadiusz 
Baranowski. W trakcie sesji przybyła radna Elżbieta Dybek. Jest kworum i Rada może podejmować 
prawomocne decyzje. Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 
 
Przewodniczący powitał: 

• Prezydenta Miasta Legnicy pana Tadeusza Krzakowskiego, 

• Zastępcę Prezydenta panią Jadwigę Zienkiewicz,  

• Zastępcę Prezydenta pana Krzysztofa Duszkiewicza, 

• Sekretarza Miasta pana Marka Białowąsa, 

• Skarbnika Miasta panią Grażynę Nikodem,  

• dyrektorów wydziałów Urzędu Miasta, 

• Panią Judytę Kruk przedstawicielka Związku Dużych Rodzin Trzy Plus w Legnicy, 

• internautów, 

• wszystkich Radnych. 

 
Porządek obrad otrzymali wszyscy radni. 
Przewodniczący poinformował, że Prezydent Miasta pismem z 27 maja 2021 r. wniósł o wprowadzenie 
do porządku obrad projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia 
z  Państwowym Gospodarstwem Wodnym Wody Polskie na wykonanie zadania związanego 



2 
 

 

z utrzymaniem urządzeń wodnych – (druk 12/XXXI). Zaproponował rozpatrzenie projekt w pkt.  19 
porządku obrad.  
 
Przewodniczący postawił pod głosowanie wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały 
w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia z  Państwowym Gospodarstwem Wodnym Wody 
Polskie na wykonanie zadania związanego z utrzymaniem urządzeń wodnych – (druk 12/XXXI) 
i rozpatrzenie go w pkt. 19 porządku obrad. 
 
Sprzeciwu nie zgłoszono. 
 

Rada wprowadziła do porządku obrad w pkt. 19. projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 
zawarcie porozumienia z  Państwowym Gospodarstwem Wodnym Wody Polskie na wykonanie zadania 
związanego z utrzymaniem urządzeń wodnych – (druk 12/XXXI) stosunkiem głosów: za – 22, 
przeciwne – 0, wstrzymujące – 0. 
 
Przewodniczący poinformował, że radny Andrzej Lorenc  28 maja 2021 r. złożył wniosek 
o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości – (druk 13/XXXI). 
Zaproponował rozpatrzenie projekt w pkt.16 porządku obrad.  
 
Przewodniczący postawił pod głosowanie wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały 
w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej 
przez właścicieli nieruchomości – (druk 13/XXXI), i rozpatrzenie go w pkt. 16 porządku obrad. 
 
 
Sprzeciwu nie zgłoszono. 
 
Rada nie wprowadziła do porządku obrad w pkt. 16. projektu uchwały w sprawie wzoru deklaracji 
o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli 
nieruchomości – (druk 13/XXXI) stosunkiem głosów: za – 11, przeciwne – 9, wstrzymujące – 1.  
 
Przewodniczący zapytał, czy radni mają uwagi do przedstawionego porządku obrad. 

Uwag nie zgłoszono. 

Przystąpiono do realizacji przyjętego porządku obrad. 
 
Porządek obrad: 
1. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
2. Informacja o pracy Rady w okresie między sesjami. 
3. Raport z działalności Prezydenta Miasta Legnicy. 
4. Sprawozdanie z realizacji Uchwały Nr XIV/190/19 z dnia 25 listopada 2019 r. w sprawie uchwalenia 

„Programu współpracy Gminy Legnica z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami 
prowadzącymi działalność pożytku publicznego w 2020 r.” – (druk –XXXI/1). 

5. Ocena zasobów pomocy społecznej za 2020 rok – (druk XXXI/2). 
6. Sprawozdanie Rady Miejskiej Legnicy VIII kadencji za okres od 02 stycznia 2020 r. do 31 grudnia 

2020 r.- (druk – XXXI/3). 
7. Projekt uchwały w sprawie szczegółowych warunków umorzenia w całości lub w części łącznie 

z odsetkami, odroczenia terminu płatności, rozłożenia na raty lub odstępowania od ustalenia opłaty 
za pobyt dziecka w pieczy zastępczej, zakładzie opiekuńczo-leczniczym, w zakładzie 
pielęgnacyjno-opiekuńczym lub zakładzie rehabilitacji leczniczej – (druk – 1/XXXI). 
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8. Projekt uchwały w sprawie określenia wzoru wniosku o przyznanie dodatku mieszkaniowego oraz 
wzoru deklaracji o dochodach gospodarstwa domowego - (druk – 2/XXXI). 

9. Projekt uchwały w sprawie zawarcia porozumienia międzygminnego między Gminą Kunice a Gminą 
Legnica w zakresie zagospodarowania odpadów komunalnych – (druk – 3/XXXI). 

10. Projekt uchwały w sprawie zawarcia porozumienia międzygminnego między Gminą Legnickie Pole 
a Gminą Legnica w zakresie zagospodarowania odpadów komunalnych – (druk – 4/XXXI). 

11. Projekt uchwały w sprawie zawarcia porozumienia międzygminnego między Gminą Ruja a Gminą 
Legnica w zakresie zagospodarowania odpadów komunalnych – (druk – 5/XXXI). 

12. Projekt uchwały w sprawie zawarcia porozumienia międzygminnego między Gminą Miłkowice 
a Gminą Legnica w zakresie zagospodarowania odpadów komunalnych – (druk – 6/XXXI). 

13. Projekt uchwały w sprawie zawarcia porozumienia międzygminnego między Gminą Krotoszyce 
a Gminą Legnica w zakresie zagospodarowania odpadów komunalnych – (druk – 7/XXXI). 

14. Projekt uchwały w sprawie zawarcia porozumienia międzygminnego między Gminą Chojnów 
a Gminą Legnica w zakresie zagospodarowania odpadów komunalnych – (druk – 8/XXXI). 

15. Projekt uchwały w sprawie częściowego zwolnienia z opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi przez rodziny wielodzietne – (druk 9/XXXI). 

16. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na najem lokalu użytkowego na czas oznaczony 
w drodze bezprzetargowej – (druk – 10/XXXI). 

17. Projekt uchwały w sprawie uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego dzielnicy Tarninów dla terenu ograniczonego ulicami  Aleją 100-lecia Odzyskania 
Niepodległości, Jaworzyńską oraz rzeką Młynówką w Legnicy – (druk – 11/XXXI). 

18. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia z  Państwowym 
Gospodarstwem Wodnym Wody Polskie na wykonanie zadania związanego z utrzymaniem 
urządzeń wodnych – (druk 12/XXXI). 

19. Interpelacje, zapytania i odpowiedzi. 
20. Komunikaty i sprawy różne. 
 
 
Ad. 1. PRZYJĘCIE PROTOKOŁU Z POPRZEDNIEJ SESJI. 
 
Przewodniczący poinformował, że protokół nr XXX/21 sesji z 26 kwietnia 2021 r. znajduje się do wglądu 
w Biurze Rady od dnia podpisania. 
 
Uwag nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący zaproponował przyjęcie protokołu nr XXX/21 do akceptującej wiadomości Rady. 

Sprzeciwu nie zgłoszono. 
 
Rada przyjęła do akceptującej wiadomości protokół Nr XXX/21 sesji, która odbyła się 26 kwietnia 
2021 r. 
 
 
 
Ad. 2. INFORMACJA O PRACY RADY W OKRESIE MIĘDZY SESJAMI. 
 
Przewodniczący poinformował, że Informację nr 27/21 o pracy Rady w okresie od 21 kwietnia 2021 r. do 
25 maja 2021 r. otrzymali wszyscy Radni. 
  
Uwag nie zgłoszono. 



4 
 

 

Przewodniczący zaproponował przyjęcie „Informacji...” do akceptującej wiadomości Rady. 

Sprzeciwu nie zgłoszono 
 
Rada przyjęła informację nr 27/21 o pracy Rady w okresie od 21 kwietnia 2021 r. do 25 maja 
2021 r., do akceptującej wiadomości. 
Informacja stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 
 
 
Ad. 3. RAPORT Z DZIAŁALNOŚCI PREZYDENTA MIASTA LEGNICY. 
 
Przewodniczący poinformował, że Raport z działalności Prezydenta Miasta Legnicy od 14 kwietnia 
2021 r. do 18 maja 2021 r. otrzymali wszyscy Radni. 
 
Komisje nie omawiały raportu. 
 
Uwag nie zgłoszono. 

Przewodniczący zaproponował przyjęcie „Raportu...” do akceptującej wiadomości Rady. 

Sprzeciwu nie zgłoszono. 
 
Rada przyjęła Raport z działalności Prezydenta Miasta Legnicy od 14 kwietnia 2021 r. do 18 maja 
2021 r. do akceptującej wiadomości. 
Raport stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 
 
 
Ad. 4. SPRAWOZDANIE Z REALIZACJI UCHWAŁY NR XIV/190/19 Z DNIA 25 LISTOPADA 2019 R. 
W SPRAWIE UCHWALENIA „PROGRAMU WSPÓŁPRACY GMINY LEGNICA Z ORGANIZACJAMI 
POZARZĄDOWYMI ORAZ INNYMI PODMIOTAMI PROWADZĄCYMI DZIAŁALNOŚĆ POŻYTKU 
PUBLICZNEGO W 2020 R.” – (DRUK –XXXI/1). 
 
Przewodniczący poinformował, że Sprawozdanie oraz autopoprawkę Prezydenta Miasta Legnicy 
z 7 maja 2021 r. otrzymali wszyscy radni. 
 
Poinformował, że Komisja Spraw Społecznych i Ekologii przyjęła sprawozdanie, Komisja  Rewizyjna, 

Komisja Edukacji, Kultury i Sportu oraz  Komisja Budżetu i Finansów przyjęły do wiadomości 

sprawozdanie wraz z autopoprawką, Komisja Gospodarki przyjęła sprawozdanie do wiadomości. 

Uwag nie zgłoszono. 

Przewodniczący zaproponował przyjęcie „ Sprawozdania...” wraz z autopoprawką do akceptującej 
wiadomości Rady. 
 
Sprzeciwu nie zgłoszono. 
 
Rada przyjęła Sprawozdanie z realizacji Uchwały Nr XIV/190/19 z dnia 25 listopada 2019 r. 
w sprawie uchwalenia „Programu współpracy Gminy Legnica z organizacjami pozarządowymi 
oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego w 2020 r.”, do 
akceptującej wiadomości. 
Sprawozdanie stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 
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Ad. 5. OCENA ZASOBÓW POMOCY SPOŁECZNEJ ZA 2020 ROK – (DRUK XXXI/2). 
 
Przewodniczący poinformował, że „Ocenę…” otrzymali wszyscy radni. 
 
Poinformował, że Komisja Spraw Społecznych i Ekologii przyjęła „Ocenę ..”, pozostałe Komisje przyjęły 
materiał do wiadomości.  
 
Uwag nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący zaproponował przyjęcie „ Oceny...” do akceptującej wiadomości Rady. 
 
Sprzeciwu nie zgłoszono. 
 
Rada przyjęła „Ocenę zasobów pomocy społecznej za 2020 rok”, do akceptującej wiadomości. 
Ocena stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 
 
 
Ad. 6. SPRAWOZDANIE RADY MIEJSKIEJ LEGNICY VIII KADENCJI ZA OKRES OD 02 STYCZNIA 
2020 R. DO 31 GRUDNIA 2020 R.- (DRUK – XXXI/3). 
 
Przewodniczący poinformował, że Sprawozdanie otrzymali wszyscy radni. Komisje nie omawiały 

sprawozdania. 

Uwag nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący zaproponował przyjęcie „ Sprawozdania...” do akceptującej wiadomości Rady. 
 
Sprzeciwu nie zgłoszono. 
 
Rada przyjęła Sprawozdanie Rady Miejskiej Legnicy VIII kadencji za okres od 02 stycznia 2020 r. 
do 31 grudnia 2020 r., do akceptującej wiadomości. 
Sprawozdanie stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 
 
 
Ad. 7. PROJEKT UCHWAŁY W SPRAWIE SZCZEGÓŁOWYCH WARUNKÓW UMORZENIA 
W CAŁOŚCI LUB W CZĘŚCI ŁĄCZNIE Z ODSETKAMI, ODROCZENIA TERMINU PŁATNOŚCI, 
ROZŁOŻENIA NA RATY LUB ODSTĘPOWANIA OD USTALENIA OPŁATY ZA POBYT DZIECKA 
W PIECZY ZASTĘPCZEJ, ZAKŁADZIE OPIEKUŃCZO-LECZNICZYM, W ZAKŁADZIE 
PIELĘGNACYJNO-OPIEKUŃCZYM LUB ZAKŁADZIE REHABILITACJI LECZNICZEJ – (DRUK –
1/XXXI) 
 
Projekt uchwały otrzymali wszyscy radni. 

Przewodniczący poinformował, że Komisja Rewizyjna przyjęła projekt uchwały do wiadomości, 

pozostałe komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  

Uwag nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący postawił pod głosowanie projekt uchwały w sprawie szczegółowych warunków 
umorzenia w całości lub w części łącznie z odsetkami, odroczenia terminu płatności, rozłożenia na raty 
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lub odstępowania od ustalenia opłaty za pobyt dziecka w pieczy zastępczej, zakładzie opiekuńczo-
leczniczym, w zakładzie pielęgnacyjno-opiekuńczym lub zakładzie rehabilitacji leczniczej – (druk –
1/XXXI) 
 
Sprzeciwu nie zgłoszono. 
 
Rada podjęła uchwałę Nr XXXI/373/21 w sprawie szczegółowych warunków umorzenia w całości 
lub w części łącznie z odsetkami, odroczenia terminu płatności, rozłożenia na raty lub 
odstępowania od ustalenia opłaty za pobyt dziecka w pieczy zastępczej, zakładzie opiekuńczo-
leczniczym, w zakładzie pielęgnacyjno-opiekuńczym lub zakładzie rehabilitacji leczniczej – 
stosunkiem głosów: za – 21, przeciwne – o, wstrzymujące – 1. 
Uchwala stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 
 
 
Ad. 8. PROJEKT UCHWAŁY W SPRAWIE OKREŚLENIA WZORU WNIOSKU O PRZYZNANIE 
DODATKU MIESZKANIOWEGO ORAZ WZORU DEKLARACJI O DOCHODACH GOSPODARSTWA 
DOMOWEGO - (DRUK – 2/XXXI). 
 
Projekt uchwały otrzymali wszyscy radni. 

Przewodniczący poinformował, że wszystkie Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Uwag nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący postawił pod głosowanie projekt uchwały w sprawie określenia wzoru wniosku 
o przyznanie dodatku mieszkaniowego oraz wzoru deklaracji o dochodach gospodarstwa domowego - 
(druk – 2/XXXI). 
 
Sprzeciwu nie zgłoszono. 
 
Rada podjęła uchwałę Nr XXXI/374/21 w sprawie określenia wzoru wniosku o przyznanie dodatku 
mieszkaniowego oraz wzoru deklaracji o dochodach gospodarstwa domowego – stosunkiem 
głosów: za – 22, przeciwne – 0, wstrzymujące – 0. 
Uchwała stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 
 
 
Ad. 9. PROJEKT UCHWAŁY W SPRAWIE ZAWARCIA POROZUMIENIA MIĘDZYGMINNEGO 
MIĘDZY GMINĄ KUNICE A GMINĄ LEGNICA W ZAKRESIE ZAGOSPODAROWANIA ODPADÓW 
KOMUNALNYCH – (DRUK – 3/XXXI). 
 
Projekt uchwały otrzymali wszyscy radni. 

Przewodniczący poinformował, że wszystkie Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Radny Andrzej Lorenc zapytał jakie są prognozy zwiększenia dochodów gminy w związku z zawartym 
porozumieniem. 
 
Pani Jadwiga Zienkiewicz Zastępca Prezydenta Miasta Legnicy wyjaśniła sprawę. 
 
Radna Joanna Śliwińska–Łokaj zasugerowała rozważenie w przyszłości wybudowania spalarni 
odpadów. 
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Radny Maciej Kupaj wyraził zadowolenie ze sposobu zawarcia porozumienia z gminami ościennymi. 
 
Więcej uwag nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący postawił pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zawarcia porozumienia 
międzygminnego między Gminą Kunice a Gminą Legnica w zakresie zagospodarowania odpadów 
komunalnych – (druk – 3/XXXI). 
 
Sprzeciwu nie zgłoszono. 
 
Rada podjęła uchwałę Nr XXXI/375/21 w sprawie zawarcia porozumienia międzygminnego 
między Gminą Kunice a Gminą Legnica w zakresie zagospodarowania odpadów komunalnych  – 
stosunkiem głosów: za – 18, przeciwne – 2, wstrzymujące – 2. 
Uchwała stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 
 
 
Ad. 10. PROJEKT UCHWAŁY W SPRAWIE ZAWARCIA POROZUMIENIA MIĘDZYGMINNEGO 
MIĘDZY GMINĄ LEGNICKIE POLE A GMINĄ LEGNICA W ZAKRESIE ZAGOSPODAROWANIA 
ODPADÓW KOMUNALNYCH – (DRUK – 4/XXXI). 
 
Projekt uchwały otrzymali wszyscy radni. 

Przewodniczący poinformował, że wszystkie Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Uwag nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący postawił pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zawarcia porozumienia 
międzygminnego między Gminą Legnickie Pole a Gminą Legnica w zakresie zagospodarowania 
odpadów komunalnych – (druk – 4/XXXI). 
 
Sprzeciwu nie zgłoszono. 
 
Rada podjęła uchwałę Nr XXXI/376/21 w sprawie zawarcia porozumienia międzygminnego 
między Gminą Legnickie Pole a Gminą Legnica w zakresie zagospodarowania odpadów 
komunalnych – stosunkiem głosów: za – 18, przeciwne – 2, wstrzymujące – 2. 
Uchwała stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 
 
 
Ad. 11. PROJEKT UCHWAŁY W SPRAWIE ZAWARCIA POROZUMIENIA MIĘDZYGMINNEGO 
MIĘDZY GMINĄ RUJA A GMINĄ LEGNICA W ZAKRESIE ZAGOSPODAROWANIA ODPADÓW 
KOMUNALNYCH – (DRUK – 5/XXXI). 
Projekt uchwały otrzymali wszyscy radni. 

Przewodniczący poinformował, że wszystkie Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Uwag nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący postawił pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zawarcia porozumienia 
międzygminnego między Gminą Ruja a Gminą Legnica w zakresie zagospodarowania odpadów 
komunalnych – (druk – 5/XXXI). 
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Sprzeciwu nie zgłoszono. 
 
Rada podjęła uchwałę Nr XXXI/377/21 w sprawie zawarcia porozumienia międzygminnego 
między Gminą Ruja a Gminą Legnica w zakresie zagospodarowania odpadów komunalnych – 
stosunkiem głosów: za – 18, przeciwne – 2, wstrzymujące – 2. 
Uchwała stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 
 
 
Ad. 12. PROJEKT UCHWAŁY W SPRAWIE ZAWARCIA POROZUMIENIA MIĘDZYGMINNEGO 
MIĘDZY GMINĄ MIŁKOWICE A GMINĄ LEGNICA W ZAKRESIE ZAGOSPODAROWANIA 
ODPADÓW KOMUNALNYCH – (DRUK – 6/XXXI). 
 
Projekt uchwały otrzymali wszyscy radni. 

Przewodniczący poinformował, że wszystkie Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Uwag nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący postawił pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zawarcia porozumienia 
międzygminnego między Gminą Miłkowice a Gminą Legnica w zakresie zagospodarowania odpadów 
komunalnych – (druk – 6/XXXI) 
 
Sprzeciwu nie zgłoszono. 
 
Rada podjęła uchwałę Nr XXXI/378/21 w sprawie zawarcia porozumienia międzygminnego 
między Gminą Miłkowice a Gminą Legnica w zakresie zagospodarowania odpadów 
komunalnych – stosunkiem głosów: za – 17, przeciwne – 2, wstrzymujące – 2. 
Uchwała stanowi załącznik nr 12 do protokołu.  
 
 
Ad. 13. PROJEKT UCHWAŁY W SPRAWIE ZAWARCIA POROZUMIENIA MIĘDZYGMINNEGO 
MIĘDZY GMINĄ KROTOSZYCE A GMINĄ LEGNICA W ZAKRESIE ZAGOSPODAROWANIA 
ODPADÓW KOMUNALNYCH – (DRUK – 7/XXXI). 
 
Projekt uchwały otrzymali wszyscy radni. 

Przewodniczący poinformował, że wszystkie Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Uwag nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący postawił pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zawarcia porozumienia 
międzygminnego między Gminą Krotoszyce a Gminą Legnica w zakresie zagospodarowania odpadów 
komunalnych – (druk – 7/XXXI). 
 
Sprzeciwu nie zgłoszono. 
 
Rada podjęła uchwałę Nr XXXI/379/21 w sprawie zawarcia porozumienia międzygminnego 
między Gminą Krotoszyce a Gminą Legnica w zakresie zagospodarowania odpadów 
komunalnych – stosunkiem głosów: za – 18, przeciwne – 2, wstrzymujące – 2. 
Uchwała stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 
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Ad. 14. PROJEKT UCHWAŁY W SPRAWIE ZAWARCIA POROZUMIENIA MIĘDZYGMINNEGO 
MIĘDZY GMINĄ CHOJNÓW A GMINĄ LEGNICA W ZAKRESIE ZAGOSPODAROWANIA 
ODPADÓW KOMUNALNYCH – (DRUK – 8/XXXI). 
 
Projekt uchwały otrzymali wszyscy radni. 

Przewodniczący poinformował, że wszystkie Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Uwag nie zgłoszono.  
 
Przewodniczący postawił pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zawarcia porozumienia 
międzygminnego między Gminą Chojnów a Gminą Legnica w zakresie zagospodarowania odpadów 
komunalnych – (druk – 8/XXXI). 
 
Sprzeciwu nie zgłoszono. 
 
Rada podjęła uchwałę Nr XXXI/380/21 w sprawie zawarcia porozumienia międzygminnego 
między Gminą Chojnów a Gminą Legnica w zakresie zagospodarowania odpadów komunalnych 
– stosunkiem głosów: za – 18, przeciwne – 2, wstrzymujące – 2. 
Uchwała stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 
 
 
Ad. 15. PROJEKT UCHWAŁY W SPRAWIE CZĘŚCIOWEGO ZWOLNIENIA Z OPŁATY ZA 
GOSPODAROWANIE ODPADAMI KOMUNALNYMI PRZEZ RODZINY WIELODZIETNE – (DRUK 
9/XXXI). 
 
Przewodniczący poinformował, że projekt uchwały wraz z dwoma autopoprawkami oraz opinię 

Prezydenta Miasta Legnicy z 13 maja 2021 r. (opinia negatywna) otrzymali wszyscy radni. II wersja 

projektu uchwały została przekazana radnym 28 maja 2021 r. wraz z negatywną opinią Prezydenta 

Miasta Legnicy do drugiej wersji projektu uchwały. Projekt uchwały został złożony przez radnego 

Andrzeja Lorenca. 

Ponadto Przewodniczący poinformował, że Komisja Spraw Społecznych i Ekologii, Komisja Edukacji, 

Kultury i Sportu, Komisja Rewizyjna negatywnie zaopiniowały projekt uchwały, Komisja Gospodarki 

i Komisja Budżetu i Finansów negatywnie zaopiniowały projekt uchwały wraz z autopoprawką. 

Radny Andrzej Lorenc jako wnioskodawca projektu uchwały przedstawił uzasadnienie do projektu. 
 
Przewodniczący udzielił głosu Pani Judycie Kruk przedstawicielce Związku Dużych Rodzin Trzy Plus.  
 
Pani Judyta Kruk w swoim wystąpieniu wyraziła zadowolenie z wprowadzenia do porządku obrad 
projektu uchwały popierającego politykę dużych rodzin. 
 
Radny Ignacy Bochenek zapytał radnego Andrzeja Lorenca autora projektu uchwały cytat: „w jaki 
sposób głosował wtedy, kiedy żeśmy ustalali stawkę, bo w kalkulacji był jeden z wariantów podany 
ze zniżkami. Dlaczego wtedy nie głosował za tym wariantem. Druga sprawa, chciałem zapytać czy 
w liczbach, które pan podał są również zawarte karty senioralne, czy tylko dzieci, które nie 
usamodzielniły się i pozostają  w dużych rodzinach. Następnie w jaki sposób (…) obciążymy 
pozostałych mieszkańców, ponieważ system zagospodarowania odpadów musi być samobilansujący 
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się. W związku z tym chciałem zapytać się o ile wzrośnie opłata za śmieci dla pozostałych mieszkańców 
Legnicy”. Koniec cytatu. „ 
 
Radny Andrzej Lorenc poinformował, cytat: „zacznę od odpowiedzi na drugie pytanie w nawiązaniu do 
kart senioralnych, o ile zniżka przysługująca seniorom z tytułu prowadzenia kompostownika jest 
zasadna i obowiązuje na tyle z przykrością muszę stwierdzić, że mimo, że Legnica przyjazna rodzinie 
no to taka była debata dotychczasowa i nie zachęcała do tego żeby ta zniżka, czy uregulowanie cen 
było na tym samym poziomie tylko jakieś minimalne. Dlatego zaproponowałem żeby to obowiązywało 
od trzeciego dziecka, czyli w przypadku jeżeli jest dwa plus trzy, to trzecie dziecko jeżeli mieszka na 
nieruchomości z rodzicami w dalszym ciągu to obowiązuje. Natomiast seniorów to niestety nie 
obowiązuje, może jakieś inne zniżki wymyślimy dla seniorów na przyszłość (…). Odnośnie pierwszego 
pytania, ja głosowałem przeciwko podwyżkom, które moim zdaniem były nie do końca uzasadnione, 
w sumie główny argument to był jeśli dobrze pamiętam (…), że to jest trochę z takim zapasem, bo 
niedawno była zwyżka 10 zł., ale segregacja śmieci i takie to było po prostu, że to jest na zapas trochę. 
Taki był wydźwięk i takie były rozmowy bardziej kuluarowe gdzieś ze znajomymi, którzy nie rozumieli 
dlaczego taka zwyżka była”. Koniec cytatu. 
 
Zastępca Prezydenta Miasta Legnicy pani Jadwiga Zienkiewicz zapytała wnioskodawcę, czy ostatnia 
wersja projektu uchwały została zaopiniowana przez radcę prawnego, ponieważ cytat: „według naszej 
oceny nie można zawężać kręgu osób uprawnionych do ulgi, ponieważ ustawodawca określił kto może 
mieć przyznaną ulgę z tytułu posiadania Karty Dużej Rodziny i ustawodawca nie dał państwu uprawnień 
do ograniczania tej grupy. Możecie jedynie podjąć decyzję albo udzielamy ulgi i jakiej ulgi, albo jej nie 
udzielamy (…). Nasza kalkulacja zawierała również wyliczenia i tak samo zawiera wyliczenia do ulgi na 
kompostownik. (…).  To jest dla mnie zasadnicza sprawa, czy radca prawny akceptuje, czy pozytywnie 
opiniuje to, że my ograniczamy liczbę osób, które mają uprawnienie do Karty Dużej Rodziny (…). 
Według naszej oceny ta uchwała jest pod względem prawnym nie do końca właściwa i w ramach 
nadzoru może być uchylona. W związku z powyższym proszę by radca prawny  wypowiedział się w tym 
zakresie”. Koniec cytatu. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Legnicy Jarosław Rabczenko poinformował, cytat: „pani wspomniała, że 
ustawodawca przedstawił katalog osób uprawnionych. Przypomnę, że projekt uchwały Andrzeja 
Lorenca mieście się w katalogu osób uprawnionych, nie jest powiedziane, że ona nie może być bardziej 
wąska, gdyby to były osoby spoza katalogu, to rozumie w pełni, że była by obawa, ze wojewoda mógłby 
tę uchwałę odrzucić. Jednak poproszę radcę prawnego o opinię”. koniec cytatu.  
 
Radca prawny Urzędu Miasta Legnicy Mirosław Zagrobelny cytat: „ta wersja, która pojawiła się teraz nie 
była parafowana przeze mnie. Ja tylko i wyłącznie zaparafowałem na pierwszym projekcie (…). 
Od 2015 roku Rada gminy ma możliwość ustalania opłaty w drodze uchwały, tam gdzie się prowadzi 
kompostowniki, obligatoryjnie tą zniżkę wprowadzić. Taki został przepis wprowadzony i artykułu 4a, 
a w ustępie 4 jest powiedziane tak, że Rada gminy może w drodze uchwały zwolnić w całości bądź 
w części, między innymi rodziny wielodzietne o których mowa w ustawie o Karcie Dużej Rodziny. 
Definicja rodziny wielodzietnej wynika właściwie z tej Karty Rodziny. Obecnie państwo macie tutaj 
projekt przedstawiony, że zwalniamy nie rodzinę, tylko zwalniamy członka tej rodziny, czyli mówimy tak, 
że pierwszy, drugi, czy tam trzeci członek tej rodziny będzie płacić, a dopiero tam następny od 
czwartego, czy trzeciego nie będzie płacić, że będzie płacić mniej. Czyli, że tak powiem, wprowadzacie 
pojęcie członka rodziny wielodzietnej, a takiej delegacji państwo tutaj nie macie., bo jest delegacja tylko 
rodziny wielodzietne o której mowa w ustawie Karta Dużej Rodziny. Na potwierdzenie tego co mówię, to 
są liczne wyroki sądów administracyjnych i liczne orzeczenia Kolegiów Regionalnej Izby 
obrachunkowej, bo organem nadzorczym nie jest tutaj Wojewoda, tylko RIO (…). Mało tego od tych 
orzeczeń RIO niezadowolone gminy odwoływały się do sądów administracyjnych i nie znam żadnego 
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wyroku SA, który by potwierdzał, że tak powiem zasadność  tego typu myślenia (…). W mojej ocenie 
jest tutaj bardzo duże prawdopodobieństwo, że uchwala w tym brzmieniu zwalnianie od trzeciego  
dziecka w górę będzie zakwestionowana przez Kolegium Regionalnej Izby Obrachunkowej”. Koniec 
cytatu. 
 
Pani Judyta Kruk poinformowała, że jej zdaniem nie ma przeciwskazań do podjęcia tej uchwały. 
 
Radny Andrzej Lorenc nie zgodził się z wypowiedzią radcy prawnego, ponieważ w innych miastach 
podobne uchwały funkcjonują. 
 
Radny Wojciech Cichoń zaznaczył, że każda zaproponowana ulga oznacza podniesienie stawki za 
odbiór odpadów dla pozostałych osób, ponieważ bilans musi się wyrównać. 
 
Więcej uwag nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący postawił pod głosowanie II wersję projektu uchwały w sprawie częściowego zwolnienia 
z opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi przez rodziny wielodzietne – (druk 9/XXXI). 
 
Sprzeciwu nie zgłoszono. 
 
Rada nie podjęła uchwały w sprawie częściowego zwolnienia z opłaty za gospodarowanie 
odpadami komunalnymi przez rodziny wielodzietne – stosunkiem głosów: za – 10, przeciwne -12, 
wstrzymujące – 0. 
 
 
Przewodniczący ogłosił przerwę w obradach. 
 
Po przerwie Przewodniczący wznowił obrady. 
 
 
Ad. 17. PROJEKT UCHWAŁY W SPRAWIE WYRAŻENIA ZGODY NA NAJEM LOKALU 
UŻYTKOWEGO NA CZAS OZNACZONY W DRODZE BEZPRZETARGOWEJ – (DRUK – 10/XXXI). 
 
Projekt uchwały otrzymali wszyscy radni. 

Przewodniczący poinformował, że wszystkie Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Uwag nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący postawił pod głosowanie projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na najem lokalu 
użytkowego na czas oznaczony w drodze bezprzetargowej – (druk – 10/XXXI). 
 
Sprzeciwu nie zgłoszono. 
 
Rada podjęła uchwałę Nr XXXI/381/21 w sprawie wyrażenia zgody na najem lokalu użytkowego 
na czas oznaczony w drodze bezprzetargowej – stosunkiem głosów: za – 16, przeciwne – 1, 
wstrzymujące – 5. 
Uchwała stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 
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Ad. 18. PROJEKT UCHWAŁY W SPRAWIE UCHWALENIA ZMIANY MIEJSCOWEGO PLANU 
ZAGOSPODAROWANIA PRZESTRZENNEGO DZIELNICY TARNINÓW DLA TERENU 
OGRANICZONEGO ULICAMI ALEJĄ 100-LECIA ODZYSKANIA NIEPODLEGŁOŚCI, 
JAWORZYŃSKĄ ORAZ RZEKĄ MŁYNÓWKĄ W LEGNICY – (DRUK – 11/XXXI). 
 
Projekt uchwały otrzymali wszyscy radni.  

Przewodniczący poinformował, że rozstrzygnięcie o sposobie rozpatrzenia uwag wniesionych do 

projektu zmiany planu miejscowego zawarto w zał. nr 2. Poinformował, że Komisja Spraw Społecznych 

i Ekologii nie omawiała projektu, pozostałe Komisje  pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Radny Piotr Niemiec poinformował, że jego zdaniem proponowana zmiana miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego burzy zabytkowy układ architektoniczny. Podczas wizualnej 
prezentacji przedstawił cytat: „na planie widzimy bazę „Mercusa”, i budynki, które funkcjonują od wieli lat 
i nie mam tutaj wątpliwości one są wszystkie do zachowania. Jednak ta wiata, jak wcześniej już 
mówiłem, ona koliduje z drogą, która była zaprojektowana w miejscowym planie z 99 roku i proszę 
zobaczyć jak baza „Mercus” właśnie wpływa na to, że nie możemy kontynuować tego układu 
komunikacyjnego scalającego cały „Tarninów”, przez to, że ten odcinek bazy jest zabudowany tą wiatą 
nieszczęsną, która nam tu wszystko jakby komplikuje. Natomiast gdyby była możliwość, gdybyśmy nie 
zgodzili się na uchwalenie tego planu, może by w przyszłości powstała by taka droga, która scalała by 
ulicę Inwalidów z ul. Mickiewicza (…). Natomiast budzi moją wątpliwość fakt, że baza „Mercus” ma 
przywileje wobec tutaj jakby wszystkich mieszkańców w Legnicy i dochodzi do sytuacji w , której wiata 
w której przechowuje się materiały budowlane ma wpłynąć na to jak miasta Legnica będzie wyglądało 
i jak układ urbanistyczny miasta będzie się rozwijał”. Koniec cytatu. 
 
Radna Jolanta Kowalczyk zapytała, czy właściciel działki prywatnej zgłosił sprzeciw wobec tego planu.  
 
Prezydent Miasta Legnicy Tadeusz Krzakowski poinformował cytat: „nie było żadnych uwag ze strony 
właściciela tego terenu. Wszyscy właściciele według informacji jakie posiadam z wydziału zostali 
powiadomieni o wyłożeniu planu i pracy nad tym planem. Nie były zgłoszone przez niego żadne wnioski 
do miejscowego planu. Osoby które były zainteresowane uczestniczyły w spotkaniach i protokoły z tych 
spotkań były sporządzone”. Koniec cytatu. 
 
Pani Jadwiga Łopusiewicz dyrektor Wydziału Gospodarki Przestrzennej, Architektury i Budownictwa 
Urzędu Miasta Legnicy  poinformowała, cytat: „Pan radny pokazał państwu plan, który ma 25 lat. Został 
sporządzony pod rządami zupełnie innej ustawy. Ten plan bardzo mocno w tej chwili weryfikuje życie. 
Wizjonerstwo może jest potrzebne, natomiast my staramy się gospodarować przestrzenią racjonalnie 
wychodząc naprzeciw potrzebom mieszkańców (…) My wychodzimy naprzeciw potrzebom 
mieszkańców bo to oni złożyli wniosek na sporządzenie tego planu. Jednocześnie chciałam 
zdementować informację, że tej drogi nie można poprowadzić. Tę drogę można poprowadzić dlatego, 
że jeśli państwo popatrzycie na rysunek planu to linia nieprzekraczalnej zabudowy na planie poza którą 
nie można wybudować żadnego budynku, obiektu jest odsunięta od działki równoległej do rzeki 
Młynówka o 21, 27 metrów. Droga taka jak Mickiewicza ma w liniach rozgraniczających 20 metrów, czyli 
na tyle jest ta linia zabudowy odsunięta od Młynówki, że jest rezerwa terenu i ona zawsze będzie dopóki 
ten plan będzie funkcjonował i zostanie uchwalony, że drogę można wprowadzić. Obecne przepisy 
prawa są takie, że drogę realizuje się nowa, mimo ustaleń planu, czyli taką drogę można zrealizować 
bez kolizji przestrzennych, ten plan na to pozwala (…). Chcę jeszcze powiedzieć, że planowanie dróg 
powinno odbywać się kompleksowo, czyli nie możemy rozpatrywać jednego krótkiego odcinka, mówiłam 
to na komisjach, że ta droga w tej chwili prowadzi donikąd. W ulicy Reja uchwaliliśmy plan 
i zrezygnowaliśmy z części ul. Reja bo jest fizyczna niemożliwość wprowadzenia tam drogi i 
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konserwator wypowiedział się na ten temat też negatywnie. W związku z tym ta zaplanowana droga, 
którą pan radny Piotr Niemiec pokazał jako obwodnica w tej chwili jest bezprzedmiotowa”. Koniec 
cytatu. 
 
Radny Piotr Niemiec poinformował, że jego zdaniem powinniśmy w tym planie zabezpieczyć teren aby 
w przyszłości można było tam poprowadzić drogę. 
 
Pani Jadwiga Łopusiewicz poinformowała, cytat: „w każdym samorządzie powstają dwa dokumenty 
planistyczne, jeden ogólny, który wiąże gminę w jej granicach administracyjnych, jest to „Studium”. Jak 
powstawał plan „Tarninowa” to tego „Studium” jeszcze nie było. Obecnie w naszym „Studium” 
obowiązującym jest przesądzony układ komunikacyjny. Propozycja  pana Piotra jest niezgodna 
z ustaleniami „Studium”. W związku z tym gdyby ta propozycja była tu naniesiona to wojewoda 
najprawdopodobniej uchylił by nam ten plan, bo w „Studium” tej drogi nie ma”. Koniec cytatu. 
 
Radny Maciej Kupaj poinformował, że zapisy „Studium” można zmienić i potem dostosować projekt 
uchwały do „Studium”. 
 
Więcej uwag nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący postawił pod głosowanie projekt uchwały w sprawie uchwalenia zmiany miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego dzielnicy Tarninów dla terenu ograniczonego ulicami  Aleją 
100-lecia Odzyskania Niepodległości, Jaworzyńską oraz rzeką Młynówką w Legnicy – (druk – 11/XXXI). 
 
Sprzeciwu nie zgłoszono. 
 
Rada nie podjęła uchwały w sprawie uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego dzielnicy Tarninów dla terenu ograniczonego ulicami  Aleją 100-lecia Odzyskania 
Niepodległości, Jaworzyńską oraz rzeką Młynówką w Legnicy – stosunkiem głosów za – 10, 
przeciwne – 10, wstrzymujące – 1. 
 
 
Ad. 19. PROJEKT UCHWAŁY W SPRAWIE WYRAŻENIA ZGODY NA ZAWARCIE POROZUMIENIA 
Z  PAŃSTWOWYM GOSPODARSTWEM WODNYM WODY POLSKIE NA WYKONANIE ZADANIA 
ZWIĄZANEGO Z UTRZYMANIEM URZĄDZEŃ WODNYCH – (DRUK 12/XXXI). 
 
Projekt uchwały otrzymali wszyscy radni. 

Przewodniczący poinformował, że Komisje nie omawiały projektu uchwały. 

Radny Maciej Kupaj zapytał, cytat: „chciałbym się dowiedzieć o co dokładnie chodzi i jak to wygląda, bo 
o ile kojarzę, to za utrzymanie wałów odpowiadają Wody Polskie, a nie gmina i dlaczego mamy ponosić 
tego koszty”. Koniec cytatu.  
 

Prezydent poinformował cytat: „jeżeli chodzi o utrzymanie międzywala to my to kosimy i dotychczas to 

robiliśmy na zasadzie porozumienia z Wodami Polskimi i obecnie nie możemy tego robić bez zgody 

Rady, dlatego ten projekt uchwały przedkładamy”. Koniec cytatu.  

 
 



14 
 

 

Zastępca Prezydenta Miasta Legnicy pani Jadwiga Zienkiewicz poinformowała, że cytat: „my ten obszar 
międzywala również wykorzystujemy dla celów społecznych, rekreacyjnych. Wiadomo jest, że 
właścicielem są Wody Polskie i tak naprawdę moglibyśmy powiedzieć, że nie będziemy z nimi 
współpracować w tym zakresie. Odkąd powstały Wody Polskie to Wody chciały podpisać z nami 
porozumienie i 50% kosztów po zapytaniu ofertowym, po procedurze zgodnie z porozumieniem 
zawartym wpłacały Wody Polskie, a 50% gmina. W tym roku przepisy się zmieniły i wymagana jest 
uchwala Rady”. Koniec cytatu. 
 
Radny Piotr Niemiec wyraził poparcie dla projektu uchwały i sposobu rozwiązania parcypacji kosztów 
koszenia wałów i międzywala Kaczawy. Zapytał ile kosztuje wykoszenie międzywala, które należy do 
miasta.  
 
Zastępca Prezydenta Miasta Legnicy pani Jadwiga Zienkiewicz cytat: „miasto zabezpiecza 50% 
kosztów, jest to w granicach 60 tysięcy złotych”. Koniec cytatu. 
 
Radny Ignacy Bochenek zgłosił wniosek formalny o zamkniecie dyskusji. 
 

Przewodniczący zgłosił wniosek przeciwny. 
 
Więcej chętnych do dyskusji nie zgłosiło się. 
 
Przewodniczący postawił pod głosowanie projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 
porozumienia z  Państwowym Gospodarstwem Wodnym Wody Polskie na wykonanie zadania 
związanego z utrzymaniem urządzeń wodnych – (druk 12/XXXI). 
 
Sprzeciwu nie zgłoszono. 
 
Rada podjęła uchwałę Nr XXXI/382/21 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia 
z  Państwowym Gospodarstwem Wodnym Wody Polskie na wykonanie zadania związanego 
z utrzymaniem urządzeń wodnych – stosunkiem głosów: za – 14, przeciwne – 0, wstrzymujące – 8. 
Uchwała stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 
 
 
A.. 20. INTERPELACJE, ZAPYTANIA I ODPOWIEDZI. 
 
Radny Zbigniew Rogalski poruszył sprawę koszenia traw w mieście. 
 
Radny Łukasz Laszczyński poruszył sprawę porządku w mieście. 
 
Przewodniczący Rady Jarosław Rabczenko poruszył sprawę płacenia odszkodowań za naprawę 
samochodów w wyniku poruszania się po uszkodzonych drogach w mieście. 
 
Radny Maciej Kupaj poruszył sprawę wymiany krzeseł przy szachownicy w Parku Miejskim. 
 
Więcej uwag nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący poinformował, że zgodnie z art. 24 ust. 6 ustawy o samorządzie gminnym, interpelacje 
i zapytania składane są na piśmie do przewodniczącego rady gminy. 
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Ad. 21. KOMUNIKATY I SPRAWY RÓŻNE. 
 

Przewodniczący poinformował, że uroczysta sesja Rady Miejskiej Legnicy została przeniesiona 

i odbędzie się we wrześniu br. Termin zostanie podany później. 

Prezydent poinformował, że w dniu dzisiejszym rozstrzygniemy przetarg na koszenie traw w mieście i w 
najszybszym czasie rozpoczniemy ich koszenie. 
 
Radny Wojciech Cichoń Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych i Ekologii poinformował członków 
Komisji, że najbliższe posiedzenie Komisji odbędzie się w sali 226 Urzędu Miasta Legnicy o godzi. 1000. 
 
Radny Jan Szynalski zasugerował, aby wszystkie posiedzenia Komisji i sesji Rady Miejskie j odbywały 
się stacjonarnie. 
 
Radny Ryszard Kępa wyraził poparcie dla propozycji radnego. 
 
Więcej uwag nie zgłoszono. 
 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Jarosław Rabczenko zamknął 

31 sesję Rady Miejskiej Legnicy. 

Protokółował: 
Janusz Siczek 
 

Legnica, dnia 14.06. 2021 r. 

 
PRZEWODNICZĄCY RADY 

 
Jarosław Rabczenko 


